
 

Protokół posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu 

i Turystyki 

Nr 8/2018 w dniu 14.05.2018r. 

 

                                       Posiedzenie rozpoczęto o godz. 15.00 zakończono o godz. 16.40 

 

L.p Imię i nazwisko Podpis 

1 Andrzej Bielecki       

- Przewodniczący Komisji 

obecny 

2. Piotr Pałczyński            

          - Wiceprzewodniczący 

obecny 

3. Krystyna Urbańska        

- sekretarz Komisji      

obecna 

4. Jacek Bielawski  obecny 

5. Małgorzata Osuch  obecna 

6. Robert Woźniak obecny 

7. Michał Piechocki  Obecny  

8. Jacek Brzostowski obecny 

9.  Michał Liske obecny 

 

Nieobecni członkowie Komisji: 

 1.  ______________ 

 2. _____________ 

 3. _____________ 

 Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1.  Jan Fajkiel - dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Wągrowcu 

             2.  Irmina Królczyk – księgowa Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Wągrowcu                                             
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1.  PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

 1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 1.3. Ocena stanu bazy materialnej i realizacji zadań statutowych w Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej 

w Wągrowcu. 

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, 

STANOWISK I WNIOSKÓW. 

      

                 BRAK 

 

3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 

 

Ad.1. Przewodniczący komisji przedstawił  porządek posiedzenia, który został jednogłośnie przyjęty.  

 

 Ad 2.  Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z ostatniego posiedzenia komisji. 

 

Ad.3. Oceny stanu bazy materialnej i realizacji zadań statutowych w Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej 

w Wągrowcu przedstawił pan Jan Fajkiel - dyrektor Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w 

Wągrowcu. Informacji w obszarze finansów udzieliła księgowa Irmina Królczyk. Oceny stanu bazy 

rozpoczął pan dyrektor od przedstawienia liczbowego stanu wychowanków z podziałem na wiek, a 

także na miejsce wcześniejszego ich pobytu. W dalszej części omówił działania i zakres tych działań 

w odniesieniu do placówki, co zamieszczone jest w załączonej informacji stanowiącej załącznik nr. 1 

do niniejszego protokołu. Dyrektor jak i pani księgowa sygnalizowali członkom komisji bieżące 

problemy związane z kosztami utrzymania bazy lokalowej. Na potwierdzenie wyrażonych potrzeb w 

zakresie modernizacji członkowie komisji dokonali wizji lokalnej placówki. Radni między innymi pan 

Jacek Bielawski, Małgorzata Osuch zadali pytanie nawiązujące do przedstawianej informacji. Pan 

dyrektor na bieżąco udzielał odpowiedzi na zadawane pytania. 

 

 

          4. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 

 

  

4.1 Zapytania       

 

                              BRAK 

 

 

  

4.2 Opinie  

 

                             BRAK 

 

 

4.3 Stanowiska 

                            BRAK 

 

 

                             

  4.4 Wnioski 



 

        BRAK 

 

 

 

Protokołowała                                                  Przewodniczący Komisji 

      Krystyna Urbańska                                                    Andrzej Bielecki 

 -- -----------------------------                              --------------------------------------------- 


